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Je naša rieka Guadalquivir stále "VEĽKÁ" rieka a je
integrovaná do našej lokality?

Rieka Guadalquivir,  ktorá preteká cez naše mesto Andújar, sa v poslednom čase veľmi
výrazne zhoršila. Jej brehové porasty sú veľmi znehodnotené a silne znečistené množstvom
odpadov a vypúšťaných látok. Kvalita a množstvo vody sú zlé. To všetko spôsobuje, že
mesto Andújar žije chrbtom k rieke, ktorá bola historicky integrovaná do mesta.

Naša rieka a jej brehy sú veľmi znehodnotené. Do značnej miery v dôsledku klimatických zmien a nedostatku zrážok. Vplýva to aj na
dosahované vysoké teploty a predlžovanie letného obdobia. Životné prostredie trpí pomerne veľkými vplyvmi, najmä odpadmi a
vypúšťaním, ktoré neprispievajú k zlepšeniu jeho obrazu. Rieku musíme integrovať do nášho mesta tak ako pred rokmi a urobiť z
nej miesto oddychu a zábavy, keďže naši predkovia sa v tejto oblasti usadili vďaka našej nádhernej rieke.

Po diskusii o nápravných opatreniach v súvislosti so zmenou klímy a konkrétne o stave našej rieky navrhujeme
tieto opatrenia:

+Čistiaci zásah na brehu rieky Guadalquivir, skúmaná oblasť)

+Združenie AMECO z Andújaru podalo sťažnosť na nelegálne skládky.

+ Navrhnite mestskej rade, aby sa rieka začlenila do mesta vytvorením zelenej cesty.

Obrázok 1: Postup vyšetrovania

Obrázok 2: Rímsky most Andujar

Obrázok 3:




